
Protokół Nr 38/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 12 kwietnia  2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 940

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca oraz w części posiedzenia skarbnik gminy  .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum, przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  ,  otrzymując
materiały . 
Porządek obrad posiedzenia  komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 30 kwietnia   2010 r.   
4.Ocena realizacji wykonania budŜetu gminy za 2009 rok 
    Opinia Komisji 
5.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 
   Opinia komisji na sesję   
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  37/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane   pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię
jak niŜej :
- projekt  uchwały Nr XXXVII/300/10 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za
  rok 2009 – radni wypowiedzą się w głosowaniu na sesji  
-projekt uchwały Nr XXXVII/301/10  w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości 
 Poczernin „  gmina Stargard Szczeciński- komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała 
 projekt uchwały 
-projekt uchwały Nr XXXVII/302/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia  
  „ Planu odnowy Miejscowości  Grzędzice „ gmina Stargard Szczeciński- komisja jednogłośnie 
  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
- projekt  uchwały Nr XXXVII/303/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany wydatków 
  na programy realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,niepodlegających  
  zwrotowi   środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie ( EFTA) oraz innych środków 
  pochodzących   ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi  
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie i pozytywnie . 
Ad.4
Przewodniczący komisji przypomniał   ,Ŝe członkowie komisji duŜo wcześniej otrzymali
sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu gminy za 2009 rok i zaproponował ,aby 
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przeprowadzić  dyskusję  nad  sprawozdaniem  w  formie   zadawania   pytań  lub  zgłaszania
jakichkolwiek wątpliwości czy uwag . 
Przewodniczący  komisji  poinformował   ,Ŝe  komisja  opiniowała  za  poszczególne  okresy
sprawozdawcze wykonanie budŜetu gminy za rok 2009 .
Kolejno przewodniczący zapytał się czy są ze strony członków komisji  pytania lub uwagi.
Wobec braku pytań i uwag przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą jednogłośnie
opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła sprawozdanie i pozytywnie
zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za rok 2009 .   
Ad.5
Przewodniczący komisji omówił  informację dotyczącą stanu dróg na terenie gminy po okresie
zimowym oraz plan budowy i remontów .
W trakcie  omawiania w/w informacji  zostały  wyjaśnione  wszystkie   pytania ,  uwagi  czy
wątpliwości  .
Dyskutowano  na  temat  wykonywanych  usług  dotyczących  odśnieŜania  dróg,  kolejności
odśnieŜania i jakości wykonanych usług. Przewodniczący komisji zapytał się o koszty związane
z tzw. gotowością  ,zgodnie z wyjaśnieniami udzielonymi przez  wójta, takich kosztów juŜ nie
ma  .
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks powiedział ,Ŝe w miejscowościach na terenie gminy
są chętni rolnicy , którzy posiadają duŜy sprzęt do   odśnieŜania dróg .
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,Ŝe  naleŜy szukać wykonawców wśród
osób prywatnych i poinformował , iŜ na nowy okres   zimowy szykuje się nowy wykonawca i
prawdopodobnie będzie to MPGK. Planują  załoŜyć pługi do śmieciarek .
Przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o stanie dróg na
terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów oraz proponuje , aby
Wójt  Gminy  rozwaŜył  moŜliwość  alternatywnego  rozwiązania  problemu związanego  z
odśnieŜaniem  dróg poprzez zawarcie umów z podmiotami prywatnymi w poszczególnych
miejscowościach . 
Ad.6
Radna Gabriela Czwertlik – wróciła do sprawy związanej z wykupem od agencji działek   tzw.
ogródków przez niektórych mieszkańców Ulikowa- byłych pracowników PGR-ów  i poprosiła ,
aby wójt udzieli odpowiedzi tym mieszkańcom .
W trakcie  dyskusji  na  ten  temat  zwrócono  szczególną  uwagę  na  to  ,Ŝe zostało  zmienione
przeznaczenie tych działek w związku z uchwaleniem Studium , iŜ mieszkańcy mieli długi czas
na  wkup tych działek  poprzez zawarcie aktów notarialnych. Wójt Gminy i po spotkaniu z
Prezesem Agencji  postara się odpowiedzieć .
Kolejno radna przypomniała  o naprawie barierek na moście  prowadzącym do Strachocina.,
mówiła o remoncie świetlicy wiejskiej i ścieŜce rowerowej w kierunku Stargardu .
Radna  Gajewska  GraŜyna  poruszyła  temat  dotyczący  cmentarza  w  Pęzinie  ,  a  konkretnie
częstotliwości  wywozu pojemników z nieczystościami  i  ewentualnego przeniesienia miejsca
usytuowania pojemników i wskazała nowe miejsce koło  remizy straŜackiej , które naleŜałoby
najpierw utwardzić .
Radny Włodzimierz Kuźma przypomniał o naprawie nawierzchni mostu znajdującego się koło
posesji kościoła .Poinformował równieŜ o tym ,Ŝe zostanie uporządkowany plac koło szkoły w
Pęzinie .
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji .
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